

Experience stunning panoramic sea views at The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong, an urban oasis that is located in the heart of the vibrant Southside, a perfect spot for both business and leisure.

Enjoy the variety of our 4 dining destinations and close proximity to many of Hong Kong's top attractions including the Ocean Park Hong Kong, Water World, South Island Cultural District, magnificent hiking trails and more. The hotel is an ideal accommodation choice for both business and leisure travellers, with flexible extended stay options for I month or above that are tailored to your plans, along with direct connectivity to Ocean Park MTR station via hotel shuttle bus, complimentary access to The Pool, 24-hour gym, complimentary Wi-Fi services and local calls.

Don't miss the opportunity, limited exclusive offer for bookings from now until 31 January 2025.

入住香港富麗敦海洋公園酒店,沉醉於遼闊壯麗的醉人海景,於充滿活力且迷人的南區享受寫意的悠閒時光。

酒店設有4間各具特色的餐廳為客人提供多國美饌,並鄰近香港多個熱門景點,包括香港海洋公園、香港海洋公園水上樂園、南港島藝術區及周邊的遠足徑等,絕對是商務和休閒旅客的理想住宿選擇。酒店現提供多項靈活的住宿優惠,讓您因應需要選擇 I 個月或以上的長期住宿計劃,以及享受一系列酒店禮遇,包括來回海洋公園地鐵站酒店穿梭巴士、免費使用酒店泳池及24小時健身中心、免費使用WI-Fi無線上網及本地電話服務。

勿失良機!優惠期有限,須於2025年1月31日前預訂。



# THE FULLERTON

OCEAN PARK HOTEL . HONG KONG

### LINGER LONGER, LIVE FULLER

## 悠長悅愉住宿假期



#### Book your stay now until 31 January 2025 with the special rates below: 由即日起至 2025 年 1 月 31 日預訂,可享以下住宿優惠:

LENGTH OF STAY 入住月數	FLASH SALE PROMOTION WITH EXTRA PRIVILEGES 限時住宿優惠連專享禮遇
1 month – below $3$ months MARINE	HK\$ $32,\!300$ per room per month $_{\mathrm{fig},\mathrm{fig},\mathrm{fig},\mathrm{fig}}$
3 months — below $6$ months @月以下	HK\$ 30,200 per room per month 每月每房港幣
<b>6</b> months or above 個月以上	HK\$ <b>28,500</b> per room per month 每月每房港幣

#### Additional Privileges 禮遇包括:

- · Complimentary standard laundry service of up to 4 kg once per week
- \$1,500 dining credit for stay of 1 month or above; HK\$5,000 for 3 months or above and HK\$15,000 for 6 months or above
- \$1,000 S coupon credit for stay of 1 month or above: HK\$2,000 for 3 months or above and HK\$3,000 for 6 months or above
- · Complimentary hotel limousine service or MPV 7 seaters for the designated location to or from the hotel on arrival and departure for stay of 3 months or above
- · Complimentary local calls
- · Unlimited access to the fitness centre and Infinity Pool
- Exclusive access to Communal Lounge for complimentary coffee, tea, soft drinks, refreshment and the use of microwave
- · Ambassador Service for Packing or Unpacking (1 time) and selected Concierge Services
- · One complimentary selected drink at Lighthouse Lounge or selected soup at Lighthouse Café or IADE (for takeaway and available during opening hours only). available twice a week
- Special discount on Dining Vouchers: pay HK\$2,000 to receive HK\$3,000 and HK\$5,000 to receive HK\$8,000
- 25% off food & beverages at all hotel restaurants including in-room dining service
  酒店餐飲服務 75 折優惠,包括客房內用餐服務
- · 30% off dry clean service
- · 20% off spa treatments at The Fullerton Spa
- · 15% off valet parking service
- · Housekeeping service (twice a week)

- 免費每週一次洗衣服務(每次最多 4 公斤)
- 入住 | 個月,可免費尊享價值港幣 | ,500 元的餐飲消費額; 入住3個月,可免費尊享價值港幣5,000元的餐飲消費額;入住6個月, 可免費尊享價值港幣15,000元的餐飲消費額,適用於酒店所有餐廳 及酒廊。
- 預訂入住| 個月或以上,可免費獲贈\$1,000 S 現金券; 3個月或以上,可免費獲贈\$2,000 S 現金券; 6個月或以上,可免費獲贈\$3,000 S 現金券
- 入住3個月或以上,可於抵達或離開酒店時,於指定地點免費享用 MPV 7 座位豪華轎車服務
- 免費本地電話
- 入住期間無限享用健身中心及無邊際泳池
- 尊享住客共享空間,同時免費享用咖啡、茶、汽水、 茶點及使用微波爐
- 享用專人行李包裝或拆包服務(乙次)及指定禮賓服務
- 每週兩次於星耀廊免費享用指定飲品或於星耀廳 / 「玉」中菜廳 享用指定湯品(僅限於餐廳營業時間內外賣享用)
- 以優惠價選購餐飲禮券:以港幣2,000 元選購價值港幣3,000元餐飲 禮券;以港幣5,000 元選購價值港幣8,000元餐飲禮券
- 酒店乾洗服務 7 折優惠
- 富麗敦水療療程 8 折優惠
- 代客泊車服務 85 折優惠
- 客房清潔服務(每週兩次)

All privileges are subject to availability and confirmation. Terms and conditions apply and the details on the contract shall prevail. Offer is subject to change without prior notice. 所有禮遇均視乎供應情況而定,並須於預訂時確認。受條款及細則約束。優惠如有更改,恕不另行通知。



For enquiries and reservations, please contact

Thomas Chan at (S) +852 6396 2127 or email at thomas.chan@fullertonhotels.com

如欲查詢或預訂, 歡迎致電 🔾 +852 6396 2127 或電郵至 thomas.chan@fullertonhotels.com 與營業部Thomas Chan聯絡。

The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong Reservation Hotline 香港富麗敦海洋公園酒店訂房熱線

**+852 2166 7300**